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Nanna Bugge

Fra: Nanna Bugge
Sendt: 7. april 2025 10:28
Til: Nanna Bugge
Emne: Sporvejsmuseet om telefonkiosk 2025

AppServerName: prod.edoc.kk.dk

 

Fra: formanden@sporvejsmuseet.dk <formanden@sporvejsmuseet.dk> 
Sendt: Friday, April 4, 2025 8:34:25 AM 
Til: Maria-Louise Jacobsen <EF1C@kk.dk> 
Emne: [EKSTERN] SV: Input vedr. telefonkiosk  
  
Kære Louise, 
  
Godt at høre fra dig. 
  
Og ja, vi er stadig villige til og interesserede i at overtage kiosken uden udgift for kommunen andet end at vi 
forventer at de påtager sig at genetablere fortov, hvor kiosken har stået. 
  
Desværre er kiosken jo ikke blevet i bedre stand efter yderligere et år uden vedligehold, så jeg håber der snart 
kommer en afgørelse. 
  
Hvad er status fra din side? Er politikerne fortsat blandet ind i det eller hvordan? 
  
For et par måneder siden har vi fra Frilandsmuseet overtaget de dele fra museumsgaden, der i første omgang var 
tilfaldet dem. De fandt ud af at de ikke kunne indpasse i deres frilandsmiljø og effekterne led af at ligge ude. 
  
Så nu tager vi os af dem. 
  
De passer jo også bedre ind i vort miljø. 
  
Jeg ser frem til at høre yderligere fra dig. 
  
Bh 
  
Mikael 
  


